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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:187 Problem med klädskatten

Regeringen har för avsikt att gå fram med en ny skatt på kläder och skor. 
Skatten kommer att slå hårt mot jobb och företag i ett redan mycket svårt läge 
för handeln och hela ekonomin och försämrar konkurrenskraften för en hel 
bransch i Sverige.

Kläder ska exempelvis beskattas med omkring 40 kronor per kilo, och 
funktionskläder kan beskattas med uppemot det dubbla. Det är svårt att förstå 
vilken nytta skatten kommer att göra för konsumenter, företag eller miljön. 
Skatten har inte ens införts men är redan hårt kritiserad av experter, företag, 
konsumenter och regeringens egna myndigheter.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

Är ministern beredd att avstå från att gå fram med den nya skatten på kläder 
och skor givet den mängd problem som remissinstanser och experter fastslår att 
skatten för med sig?

………………………………………

Helena Bouveng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-25
Besvaras senast
2020-12-09


